
PÖYTÄKIRJA 
 
KOKOUS 

Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, hallitus 
AIKA 

Tiistai 14.9.2010 kl 18 
 
PAIKKA 

Korhonen, Ahjotie 15, Kirkkonummi 
 
PAIKALLA 
 - Peter Korhonen, Ahjotie 15, peter.korhonen@mitaten.fi 

- Raimo Mättö, raimo.matto@dlc.fi 
- Asko Haapakoski, Ahjotie 2, asko.haapakoski@xerox.com 
- Johannes Kangas, Veklahdentie 121, johannes.kangas@forenom.fi 

POISSA 
- Jaakko Rahja, Gesterbyntie 314, jaakko.rahja@tieyhdistys.fi 
- Tytti Toivanen, Gesterbyntie 425, safari@acacia.pp.fi 
- Roger Lindman, Veklahdentie 103, family.lindman@kolumbus.fi 
- Ville Vahtera, Pulkuksentie 52, ville@vahtera.net 
 

 
ASIALISTA 
 

1. Kokouksen avaus 
- Kokous avattiin klo 18:15 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen hallituksen pöytäkirja 
- Edellisen hallituksen pöytäkirja hyväksyttiin 

4. Työjärjestyksen hyväksyminen 
- Työjärjestys hyväksyttiin 

5. Vuosikokouksen päätösten mukaiset asiat 
- Keskusteltiin siitä, että yleistä turvallisuutta parannetaan sillä, että puhutaan 

avoimesti siitä, että vieraisiin asioihin kiinnitetään huomiota. 
- Todetaan että Tom Grönberg on ilmoittanut potentiaalista mahdollisuutta 

järjestää kesäpäivä heidän tilallaan vuonna 2011 
- Ilmoitustaulua ei ole vielä parannettu, mutta asia on pöydällä. Peter selvittää 

valaistusratkaisuja ja on valtuutettu hankkimaan toimivan ratkaisun. 
6. Tiedotus (sisältö, jakelu, vastuuhenkilö) 

- Kotisivulla tiedotetaan, että pyydetään kiinnittämään huomiota vieraisiin 
autoihin ja pyydetään puuttumaan, jos jotain epäilyttävää tapahtuu. (Asko 
vastaa kotisivusta, jolle Raimo formuloi sopivan aiheeseen liittyvän tekstin) 

- Danibacka Piknikillä otettiin kuvia, ja Peeter selvittää järjestäjältä, onko 
mahdollista julkaista kuvat kotisivulla. 

7. Kyläpäivän palaute 
- Danibacka Piknik oli suosittu ja kokemukset olivat rohkaisevia. Piknikille 

osallistui n. 150 henkeä. Positiivista palautetta on tullut. Kyläyhdistys on 



iloinen tällaisesta tapahtumasta, ja odottaa innolla jatkoa tällaiselle alkavalle 
perinteelle. 

8. Postilaatikkoprojekti 
- Jatkuu ja etenee. 

9. Muut asiat 
- Uimarantaa ei ole vielä tarkistettu. Todettiin, että yleinen uimaranta on 

paikalle tulossa aikanaan. 
- Todettiin tieasian olevan paljon paremman korjausten jälkeen, tosin 

keskiviiva puuttuu 
10. Seuraava kokous 

- Päätettiin seuraava kokous pidettäväksi 10.2.2011 Kankaalla klo 18, 
Veklahdentie 121. 

11. Kokouksen päätös 
- Kokous päätettiin klo 19:53  


